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P R O T O K Ó Ł  Nr L/23 

 
z L sesji zwyczajnej 

Rady Gminy Wręczyca Wielka 
 

z dnia 30 marca 2023 r. 
 

 

 

 

 

 

Tematyka sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy.  

4. Planowane remonty na terenie gminy Wręczyca Wielka w 2023 roku na drogach gminnych, 

powiatowych i wojewódzkich.  

5. Informacje z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Wręczyca wielka za 2022 r.  

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 

7. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    

8. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

9. Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie międzysesyjnym . 

10.Wnioski. 

11.Przyjęcie Informacji Wójta Gminy Wręczyca Wielka z działalności organizacji pozarządowych 

korzystających z rozstrzygnięć konkursowych w ramach kultury, kultury fizycznej, sztuki oraz 

ochrony dóbr dziedzictwa narodowego w gminie Wręczyca wielka za 2022 rok.  

12.Przyjęcie Sprawozdania Wójta Gminy z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz 

Programu Wspierania Rodziny w Gminie Wręczyca Wielka na lata 2022 – 2024 za 2022 rok.   

13. Podjęcie uchwał w sprawach różnych. 

14. Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

15. Zamknięcie obrad L sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

 

 

 



 

 

Rada Gminy Wręczyca Wielka na L sesji zwyczajnej w dniu 30 marca             

2023 r. podjęła następujące uchwały: 

 
 

1) Uchwała Nr L/394/23 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wręczyca Wielka w 2023 roku.  

 

2) Uchwała Nr L/395/23 w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w 

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych oraz 

odbierania odpadów komunalnych z terenu Gminy Wręczyca Wielka.  

 

3) Uchwała Nr L/396/23 w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/352/22  Rady Gminy Wręczyca 

Wielka z dnia 27 września 2022 r. w sprawie przyjęcia od Województwa Śląskiego zadania                     

pn. „Zarządzanie przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg wojewódzkich                  

w granicach administracyjnych Gminy Wręczyca Wielka”.  

 

4) Uchwała Nr L/397/23 w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy na 2024 rok środków 

stanowiących fundusz sołecki.  

 

5) Uchwała Nr L/398/23 w sprawie korekty Uchwały Nr XLIX/391/23 Rady Gminy Wręczyca 

Wielka z dnia 28 lutego 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego. 

 

6) Uchwała Nr L/399/23 w sprawie zmian w budżecie  gminy na 2023 rok. 

 

8) Uchwała Nr L/400/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca 

Wielka na lata 2023-2029. 

 

 

 

 

 

 
Imienny wykaz głosowań radnych umieszczony jest na stronie podmiotowej Gminy Wręczyca 

Wielka: http://www.bip.wreczyca-wielka.akcessnet.net/ w zakładce: 

Organy/Rada Gminy/Sesje/Imienne wykazy głosowań radnych.  

Wykaz głosowania imiennego z sesji Rady Gminy w dniu 30 marca 2023 roku stanowi jednocześnie 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 

 

http://www.bip.wreczyca-wielka.akcessnet.net/


 

RG.0002.3.2023                     

 

P R O T O K Ó Ł   Nr L/23 
 

z L sesji zwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka, 

odbytej w dniu 30 marca 2023 r. w  godz. 12.08 – 15.36 

  w sali narad Urzędu Gminy we Wręczycy Wielkiej 

_ _  _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  
 

 

W sesji udział wzięli: 

-  11  Radnych                  -   wg listy obecności  

- Wójt Gminy Wręczyca Wielka – Pan Tomasz Osiński  

-  Zastępca Wójta Gminy -   Pan Bogusław Głąb 

-  Sekretarz Gminy           -   Pani Magdalena Kasprzak 

-  Skarbnik Gminy            -   Pani Barbara Jezior 

-  Adwokat, obsługa prawna Urzędu Gminy – Pani Aleksandra Cieślak – Fornal  

- Starosta Kłobucki – Pan Henryk Kiepura  

- Wicestarosta Kłobucki – Pani Zdzisława Kall 

- Dyrektor Zarządu Dróg w Kłobucku  - Pan Andrzej Kucharczyk 

- Komendant Komisariatu Policji we Wręczycy Wielkiej – p.o. kom. Arkadiusz Okoń 

- Radna Powiatowa – Pani Justyna Strzelczyk  

- Komendant Gminnego Związku OSP – Pan Robert Mańczyk  
 

Dyrektorzy jednostek organizacyjnych Gminy: 

-  Pani Agnieszka Brodziak  -   Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, 

-  Pani Monika Mańczyk   - Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

-  Pan Mateusz Wąsiński       -   Dyrektor Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych  

 
 

Sołtysi z terenu gminy Wręczyca Wielka oraz mieszkańcy.  
 

Porządek obrad sesji (przyjęty przez Radę Gminy): 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy.  

4. Planowane remonty na terenie gminy Wręczyca Wielka w 2023 roku na drogach gminnych, 

powiatowych i wojewódzkich.  

5. Informacje z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Wręczyca wielka za 2022 r.  

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 

7. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    

8. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

9. Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie międzysesyjnym . 

10.Wnioski. 

11.Przyjęcie Informacji Wójta Gminy Wręczyca Wielka z działalności organizacji pozarządowych 

korzystających z rozstrzygnięć konkursowych w ramach kultury, kultury fizycznej, sztuki oraz 

ochrony dóbr dziedzictwa narodowego w gminie Wręczyca wielka za 2022 rok.  

12.Przyjęcie Sprawozdania Wójta Gminy z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz 

Programu Wspierania Rodziny w Gminie Wręczyca Wielka na lata 2022 – 2024 za 2022 rok.   

13. Podjęcie uchwał w sprawach różnych. 
 

1) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wręczyca Wielka w 2023 roku.  
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2) w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 

usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów 

komunalnych z terenu Gminy Wręczyca Wielka.  

3) w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/352/22  Rady Gminy Wręczyca Wielka z dnia 27 września 

2022 r. w sprawie przyjęcia od Województwa Śląskiego zadania pn. „Zarządzanie przystankami 

komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg wojewódzkich w granicach administracyjnych 

Gminy Wręczyca Wielka”.  

4) w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy na 2024 rok środków stanowiących fundusz 

sołecki.  

5) w sprawie korekty Uchwały Nr XLIX/391/23 Rady Gminy Wręczyca Wielka z dnia 28 lutego 

2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego. 

6) w sprawie zmian w budżecie  gminy na 2023 rok. 

8) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2023-

2029. 

14. Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

15. Zamknięcie obrad L sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

 

Ad. 1. 

 

           Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

           Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant dokonał otwarcia L sesji zwyczajnej Rady 

Gminy Wręczyca Wielka, zwołanej na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.                             

o samorządzie gminnym.   

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż sesja jest prawomocna,                    

w związku z czym Rada Gminy może podejmować prawomocne decyzje i uchwały. 

 

Radna Pani Anita Toborek – nieobecna usprawiedliwiona, Radny Pan Michał Hendzlik – nieobecny 

usprawiedliwiony, Radny Pan  Artur Brodziak – nieobecny usprawiedliwiony, Radny Pan Piotr 

Wydmuch – nieobecny nieusprawiedliwiony. 

 

Radny Pan Artur Klorek przybył na obrady około godz.12:15, po trzech pierwszych punktach 

porządku obrad.  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant powitał wszystkich Zgromadzonych, 

zaproszonych Gości wymienionych jak na wstępie oraz Mieszkańców Gminy.  
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Ad.2. 

 

         Przedstawienie porządku obrad 

 

         Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził, że Państwo Radni                               

w odpowiednim terminie otrzymali porządek obrad sesji. Następnie zapytał, czy do dzisiejszego  

porządku obrad będą jakieś propozycje zmian. 

 

      Zmian do porządku obrad nie zgłoszono, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 

głosowanie porządek obrad L sesji zwyczajnej w brzmieniu przedstawionym Radnym                             

w materiałach na sesję.  

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 10 radnych 

Za – 9 

Przeciw – 1 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 1 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka  (9 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących 

się”) przyjęła porządek obrad L sesji zwyczajnej Rady Gminy  w brzmieniu jak na wstępie. 

 

 

Ad.3.  

 

 

       Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy. 

 

          Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant oznajmił, iż protokoły zostały Państwu 

Radnym przekazane drogą elektroniczną, jak również w formie papierowej były udostępnione do 

wglądu w Biurze Rady.  

Następnie Pan Przewodniczący zapytał, czy do protokołów będą ze strony Państwa Radnych jakieś 

uwagi. 

Uwag do projektów protokołów nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Projekty protokołów zostały poddane pod głosowanie celem ich przyjęcia.  

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 10 radnych 

Za – 10 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

 

Głosowanie imienne nr 2 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (10 „za”, 0 „przeciw”,                                                     

0 „wstrzymujących się”) przyjęła protokół  z XLIX sesji zwyczajnej z dnia 28 lutego 2028 r.  
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Ad.4. 

 

Planowane remonty na terenie gminy Wręczyca Wielka w 2023 roku na drogach 

gminnych, powiatowych i wojewódzkich. 

 
(Planowane remonty załącznik Nr 3 do Protokołu) 

 

Głos zabrał:  
 

Pan Henryk Kiepura Starosta kłobucki: 

- Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, Szanowni Państwo , dziękujemy za zaproszenie. Drogi 

gminne i powiatowe. Na spotkaniu komisji wspólnych jakiś czas temu, kiedy tutaj byłem obecny w 

tej sali, mówiłem o  tym, że mamy w tej chwil rożne inwestycje drogowe realizowane na terenie 

powiatu kłuckiego, ale nie na terenie gminy Wręczyca Wielka. Natomiast zgodnie z naszym planem,  

najbliższy okres, to okres kiedy będziemy planować poważne inwestycje na terenie gminy Wręczyca 

Wielka. My jako Starostwo Powiatowe, w tej chwili na terenie sześciu gmin realizujemy sześć zadań 

drogowych o wartości około 35 000 000,00 zł. Zostały przeprowadzone postępowania przetargowe, 

podpisane umowy. W tej chwili pięć zadań jest już fizycznie w terenie rozpoczętych. Te pieniądze, 

jakie pozyskaliśmy  z budżetu państwa wszystkie wykorzystamy plus wkłady własne i również plus 

pomoc gmin. W tej chwili mamy zadeklarowaną pomoc finansową gminy Lipie i gminy Kłobuck.              

W ubiegłym roku realizowaliśmy jedno zadanie ze środków własnych  we współpracy z gminą 

Krzepice, konkretnie ulice Dąbrowskiego. Co planujemy w najbliższym czasie   na terenie gminy 

Wręczyca Wielka, o czym już mówiłem, ale na komisjach nie na sesji. Mamy przygotowane 

dokumentacje, które będziemy chcieli zgłaszać do najbliższych naborów, jakie się będą pojawiać                

i którą są zapowiedziane, już ogłoszone lub niebawem mają być. Trzeci nabór Polskiego Ładu był 

zapowiedziany już wcześniej, ale się opóźnia, ale ma być w najbliższym czasie ogłoszony. Jeżeli 

chodzi o Gminę Wręczyca Wielka -  chcielibyśmy zgłosić w najbliższym czasie zadania łączące 

gminę Panki z gminą Wręczyca Wielka, czyli przebudowę dróg powiatowych – od drogi 

wojewódzkiej 494 Praszczyki, Kałmuki do Hutki. Między Hutką, a Praszczykami z ciągiem pieszo – 

rowerowym, tam w terenie niezabudowanym, z chodnikiem po prawej stronie, po tej stronie co 

warsztaty terapii zajęciowej i przy warsztatach w prawo w kierunku Dębiecznej i powrót do drogi 

wojewódzkiej 494. To bardzo duże i drogie  zadanie. Natomiast mamy dokumentację sprzed wielu lat 

i zakres tego zadania będzie bardzo duży, więc przyjęliśmy takie założenie przy planie budżetu na ten 

rok, że w związku z tym, że bardzo wzrosły koszty dokumentacji projektowych, to będziemy 

wybierać cykle powyżej 12 miesięcy i koszty dokumentacji również będziemy wrzucać do projektu, 

do dofinansowania zewnętrznego, bo dzisiaj taka dokumentacja na Praszczyki, Kałmuki, Dębieczną, 

to myślę, że może być to koszt około 300 000,00 zł, więc trochę szkoda jest własnych pieniędzy.  

Kolejne duże zadanie, które będziemy chcieli zrealizować. Tutaj mamy przygotowaną dokumentację, 

bo byliśmy przygotowani już do naborów wcześniejszych, ale ich nie było. Tutaj trochę 

przyspieszyło naszą decyzję otwarcie węzła autostradowego i zmiana ruchu potoku pojazdów, czyli 

bardzo duże  zwiększenie samochodów, zwłaszcza osobowych, ale niestety nie tylko. Zakazy nie 

pomagają. Mówię teraz o drodze powiatowej Kalej – Szarlejka, przez Szarlejkę dojazd do węzła 

autostradowego Jasna Góra. Mamy sporządzoną dokumentację na wymianę nakładki wraz                        

z elementami odwodnienia. Mamy sporządzoną dokumentację na elementy brakującego chodnika od 

samej drogi wojewódzkiej 494, aż do ulicy Goździków pod Częstochową, to są trzy czy cztery 

odcinki, bo tam jeszcze jest taki krótki za wiaduktem. Kosztorys tego zadania dotyczącego 

chodników, to jest około 9 000 000,00 zł. Będziemy planować ten wniosek do złożenia. Natomiast 

wymiana nakładki asfaltowej, to na tę chwilę jest to koszt około 4 000 000,00 zł. Zobaczymy jak 

możliwości finansowania się powiodą.  Wymieniłem trzy takie największe zadania, czyli Dębieczna, 

Praszczyki, Kałmuki, Kalej, Szarlejka nawierzchnia i chodnik. Natomiast jest kilka drobniejszych 

rzeczy, do niektórych też mamy dokumentację, jak chociażby chodnik na Pile, który w rejonie 

samego przedszkola został rozpoczęty. My o tym nie zapominamy, natomiast to są też duże koszty, 

szczególnie, że najbardziej niebezpieczny odcinek jest ten od Truskolas na wzniesienie, bo tam 

niestety samochody szybko jeżdżą. Natomiast tam po prawej stronie patrząc w Kierunku Kulej  
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wymaga to zarurowania, więc sam ten odcinek kilkuset metrów będzie kosztował, myślę, że ponad 

500 000,00 zł, a może i 800 000,00 i on jest jakby najpilniejszy do zrealizowania. Ale pierwszy 

zrobiliśmy, czyli zagospodarowaliśmy jakby teren w bezpośrednim sąsiedztwie tutaj przedszkola,              

co też było ważne. Poruszaliśmy tutaj  i na komisjach i na sesji  temat, który też będziemy brać pod 

uwagę, to jest dobudowa chodnika. To też Pan Wójt podnosił, dobudowa chodnika  w miejscowości 

Bór Zapilski. Tam po kanalizacji na nawierzchni też były pewne problemy, ale po gwarancji na razie 

rozwiązane. Planowaliśmy patrząc w kierunku Boru Zapilskiego od kościoła po prawej stronie ten 

chodnik, bo to wynika jakby z ukształtowania terenu. Nie mamy dokumentacji, ale jakbyśmy się na 

to zdecydowali, to wg tej samej zasady, że łącznie z projektem, który będziemy wrzucać do wniosku. 

To chyba najpilniejsze tematy, czyli chodnik na Pile,  Zamłyniu, Borze Zapilskim, Kalej, Szarlejka                             

i Hutka. Natomiast kilka dni temu byłem z kierownikiem obwodu na  objeździe terenu. Zrealizujemy 

kilka tzw. brukowań na łukach i zakrętach, bo jeżeli zakręt jest wąski, samochody się mijają, to są 

wybijane pobocza z biegiem czasu odjeżdża fragment drogi. Dotyczy to Czarnej Wsi i Boru 

Zapilskiego na tym głównym skrzyżowaniu i jeszcze i jeszcze w kilku miejscach. Powiatowy Zarząd 

Dróg będzie, to realizował. Jesteśmy w ciągłym kontakcie z PKP dotyczącym wiaduktu nad drogą 

powiatową w miejscowości Borowe. Tam planowany termin zakończenia i oddania tego wiaduktu do 

użytku to jest jesień tego roku.  

Pojawił się temat sygnalizowany przez Pana Dyrektora Oświaty, żeby ludzie mieli świadomość, że 

jak ten  przejazd jest zamknięty całkowicie dla jakiegokolwiek ruchu. My wydając warunki 

organizacji ruchu nie zabroniliśmy tam przemieszczania się pieszym i w tej chwili  jesteśmy po 

rozmowach z PKP. PKP po naszej interwencji wygrodziło ten teren, tam postawili bariery. Piesi 

mogą się tam poruszać w sposób legalny, natomiast mają jeszcze kolejarze dostawić tam tablice 

informacyjne o tym, że piesi mogą się tam przemieszczać. Nie może się odbywać ruch kołowy. To 

jest temat wyprostowany i mówię to oficjalnie, że mogą się tam poruszać piesi.  

Ogłoszony mamy przetarg na  naprawy po zimowe prawie 2 000 000,00 zł. W najbliższą środę jest 

otwarcie ofert, więc myślę, że nawet za jakieś  dwa tygodnie do pierwszych prac będzie mogła 

przystępować firma, czy firmy zewnętrzne. Ta zima nie była najtragiczniejsza, dużo łagodniejsza dla 

dróg niż ta ubiegłoroczna. Gdzieś za dziesięć dni, rozpoczynamy naprawy. Na terenie Gminy 

Wręczyca wielka mamy też określone kilka miejsc metodą tzw. gład wielko powierzchniowych. To 

jest rejon remizy na Długim Kącie rejon skrzyżowania na Klepaczkę i chyba jeszcze dwa czy trzy 

miejsca. Doraźnie umocnimy pobocza w rejonie przejazdu kolejowego na Długim Kąt, bo tam trwa 

budowa, tam jest objazd i one były zrobione w tamtym roku,  ale są całkowicie zdemolowane                        

i w trybie takim pilnym, albo na szczególne zlecenie to pobocze na odcinku 200, 300 metrów 

zostanie odnowione.   

 

Radna Pani Małgorzata Zatyka: 

- Czy przewidziana jest naprawa rynku w Truskolasach, ponieważ tam są już od dwóch lat ogromne 

dziury. Tam jest akurat przystanek autobusowy. Ostatnio zwracałam uwagę na komisji Panu 

Wójtowi, ale Pan Wójt poinformował mnie, że to leży w gestii powiatu.  

Pan Henryk Kiepura Starosta kłobucki: 

- Panie Dyrektorze, prosiłbym, żeby wysłać kierownika i sprawdzić, bo nie wiem, w którym miejscu, 

czy w samej zatoce.  

Radna Pani Małgorzata Zatyka: 

- W samej zatoce szczególnie z tej strony, gdzie się wjeżdża. 

Pan Henryk Kiepura Starosta kłobucki: 

- To sprawdzą zrobią to w najbliższym czasie.  

Pan Tomasz Osiński Wójt Gminy: 

- Na tym ostatnim naszym spotkaniu kiedy trwał objazd, rozmawialiśmy już o tym i panowie tam byli 

z tego, co wiem pan dyrektor wysyłał pracownika. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek: 

- Ja mam pytanie odnośnie ulicy Gożdzików. Wiem, że to nie należy do powiatu kłobuckiego, ale to 

jest droga do miasta i prosiłbym jakiś wniosek złożyć, bo ta droga nie została zrobiona przez 25 lata 

w ogóle. Wszyscy po tej drodze jeżdżą, a tym bardziej teraz, jeżeli została ta baza przy Strabag - u 

założona, to została rozwalona całkiem ta droga.   

Pan Henryk Kiepura Starosta kłobucki: 

- Tak jak pan mówi, ta droga nie należy do powiatu kłobuckiego, droga  należy do Częstochowy. 

Mogę grzecznościowo się zobowiązać, że poproszę pana prezydenta, żeby tam interweniowali na tym 

odcinku, to jest około 400  m.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Prubant:  

- Chciałem zapytać, czy coś jest wiadomo odnośnie drogi 494 Częstochowa – Przystajń. Ta droga jest 

praktycznie przez całą gminę, cały powiat praktycznie. Jest to dosyć duży koszt, z tego co się 

orientuję, niemniej jednak była na jakieś liście zapasowej. Czy coś w tym temacie jest wiadomo? 

Pan Henryk Kiepura Starosta kłobucki: 

- W temacie widomo to, że jest opracowana dokumentacja projektowa na tą drogę, podobnie jak na 

dwie pozostałe, bo trzy drogi wojewódzkie przebiegają przez nasz powiat. 494 to Wręczyca, 

Truskolasy, Panki, Przystajń. Kilka lat temu w tej sali też spotkaliśmy się, kiedy ustaliliśmy zakres 

jako samorządy z firmą wykonawczą, które działały w imieniu Wojewódzkiego Zarządu Dróg.                    

W międzyczasie udało się tą drogę wpisać w dokumenty Marszałka Wojewódzkiego jako droga                

o charakterze priorytetowym do przebudowy. Kwota na tę chwilę nie jest znana przynajmniej mnie.  

Decyzję co do przebudowy  jeszcze w Urzędzie Marszałkowskim nie zapadły, ale mam bieżącą 

wiedzę w tym tematach, jeżeli tylko pojawią się środki, czy unijne, czy z KPO, który jest ciągle 

blokowany, to myślę, że będziemy próbować walczyć o tę drogę, bo tu będzie decyzja należała do 

Marszałka, do Zarządu Województwa.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Prubant:  

- Jest to droga, o której można powiedzieć, że jest drogą komunikacyjną praktycznie całego powiatu      

i trzech gmin, które tą drogą jeżdżą. 

 Pan Henryk Kiepura Starosta Kłobucki: 

- My w najbliższych dniach, mamy to uwzględnione z Panem Marszałkiem Boskim, że wybierzemy 

się na drogi wojewódzkie wszystkie w powiecie kłobuckim i będziemy ten temat, że tak powiem 

podnosić, wyciągać na powierzchnię.  

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Panie Starostwo, jak będą objazdy dróg wojewódzkich, to ja dalej zgłaszam, że na ulicy Kłobuckiej, 

to jest droga wojewódzka pomiędzy Kłobuckiem, a Wręczycą. W miejscowości Grodzisko nie świecą 

trzy lampy. One dalej nie świecą pomimo zgłaszania, jaka jest tego przyczyna? Wiem, że są                  

w waszym zarządzie, to już jest sprawdzone, więc prosiłbym tu o naprawę.  

Drugie pytanie, dlaczego właśnie przy tej drodze wojewódzkiej nie były odśnieżane chodniki w tym 

roku. Dziękuję.  

 Pan Henryk Kiepura Starosta Kłobucki: 

- Co do pierwszego pytania, to nasze są lampy przy drodze wojewódzkiej, pierwsze słyszę, więc 

prosiłbym o weryfikację.   

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Jest to sprawdzone, na pewno jest to w waszym zarządzie.  

Pan Henryk Kiepura Starosta Kłobucki: 

- Drogi wojewódzkie są w naszym zarządzie, wydaje mi się, że oświetlenie uliczne…  

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Oświetlenie nie zostało przekazane na gminę, są wasze.  

Pan Henryk Kiepura Starosta Kłobucki: 

- To, jeżeli coś to Zarząd Dróg Wojewódzkich, więc prosiłbym, żeby sprawdzić, które lampy są niby 

nasze, albo które są przekazane. Żadnych rachunków za prąd nie dostajemy, więc może jest z czyjeś 

strony nie dopatrzenie.   
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Radny Pan Jakub Winecki: 

- Te lampy nie świecą, dlatego to zgłaszam.  

Pan Henryk Kiepura Starosta Kłobucki: 

- Tak, ale ja twierdzę, że to nie jest nasze, ale proszę pana dyrektora, żeby to wyjaśnił. Być może ze 

strony Zarządu Wojewódzkiego nie jest dopilnowane przekazanie gminie, bo zasada jest, że to jest 

gminne.  

 Radny Pan Jakub Winecki: 

- Dlatego, jeżeli Pan Starosta powiedział, że będzie objazd po drogach wojewódzkich, to przy okazji 

zgłaszam, że można by było tą sytuację wyjaśnić.  

Pan Henryk Kiepura Starosta Kłobucki: 

- Tak, ale to nic nie da. Zobaczymy tylko, że nie świecą. Pan dyrektor zobaczy jak to wygląda.  

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Ale będziemy mieć potwierdzenie, czyja ta infrastruktura jest, bo nie jest gminna. Było, że Zarządu 

Dróg, jeżeli nie Zarządu Dróg, to znaczy, że województwa, czyli będę musiał zgłaszać się wyżej, bo 

od roku nie świecą.    

Pan Henryk Kiepura Starosta Kłobucki: 

- Na razie prosiłbym się nie zgłaszać. Pan dyrektor wyjaśni, gdzie się zacięło, że to nie jest 

uregulowane, bo myślę, że to jest mienie Zarządu Wojewódzkiego Dróg, czyli marszałka. 

Oświetlenie uliczne, taka jest zasad, że powinno być przekazane gminie. Ja nie mówię, że jest 

przekazany, bo tego nie wiem. Temat jest dla mnie nowy. Wyjaśnimy, i jak coś, to dopiero będziemy 

wychodzić wyżej.  

Drugie pytanie, chodnik nie odśnieżony zimą – powiem tak,  mamy różne metody, niewiele zlecamy 

odśnieżania dróg wojewódzkich, natomiast taki przetarg ogłaszamy. Nie zawsze się zgłasza oferent. 

Często jest to tak, że na zasadzie współpracy z gminą, gmina przy okazji odśnieżania swoich 

chodników odśnieża główne szlaki drogowe przy drogach wojewódzkich. Jeżeli tak było, to temat 

należy rozwiązać, Panie Dyrektorze, nie wiem, jeszcze w jaki sposób, jeżeli nie jest odśnieżany.  

Pan Andrzej Kucharczyk Dyrektor Zarządu Dróg w Kłobucku: 

-  Odśnieżanie, w tym najtrudniejszym momencie było przejęte przez nasz sprzęt, który mamy do 

dyspozycji, bo firmy zewnętrznej rzeczywiście nie mieliśmy do dyspozycji, żeby odśnieżały nam 

chodniki.  No i to można powiedzieć kiepsko nam wyszło, bo tego śniegu było dużo. Odśnieżanie 

było zrobione, ale efekty końcowe mogły nie zadowalać mieszkańców.  

 
 

Mieszkanka Gminy Pani Alicja Kokot: 

- Chodzi mi o drogę rowerową w miejscowości Pierzchno. To jest niewielki odcinek.  

Pan Henryk Kiepura Starosta Kłobucki: 

- W którym miejscu jakby Pani to określiła, bo może to jest przy drodze gminnej.  

Mieszkanka Gminy Pani Alicja Kokot: 

- to jest od drogi 43 do Libidzy, jakby.   

Pan Henryk Kiepura Starosta Kłobucki: 

- O chodniku Pani mówi? 

Mieszkanka Gminy Pani Alicja Kokot: 

- O chodniku, o drodze rowerowej. Tam jest naprawdę niebezpiecznie, nie ma jak jeździć na rowerze. 

Nawet dzieci by mogły do szkoły jeździć rowerem, a nie mają jak. To jest tak, że jest droga 

rowerowa przy 43 np. od strony Gruszewni, potem nie ma drogi rowerowej, potem znowu jest 

chodnik. Nie wiem, to już chyba należy do gminy Libidza, a tutaj właśnie na tym odcinku Pierzchno, 

nie ma.   

Pan Henryk Kiepura Starosta Kłobucki: 

- Mówi Pani o odcinku ewentualnej drogi rowerowej przy krajówce, tam przy górce  w Libidzy.  
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Mieszkanka Gminy Pani Alicja Kokot: 

- Nie przy krajówce, to jest na pewno gminna droga. W Pierzchnie jest tylko jedna ulica i nawet nie 

ma nazwy.  Nie ma ścieżki rowerowej i niema nawet chodnika. Po prostu nic nie ma  i jest jeszcze do 

tego taki wielki rów i do tego jeżdżą samochody. Jest naprawdę niebezpiecznie. A dziecko mogłoby 

jeździć sobie np. rowerem do szkoły, a nie może.  

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Tutaj myślę, że pani chodzi o zrobienie całej przebudowy drogi  przez Pierzchno, która będzie 

obejmowała chodnik i ścieżkę rowerową. I  tutaj wydaje mi się, że chodzi o to, żeby chodnik był i 

żeby było bezpiecznie. Tu się w pełni z panią zgadzam. Wnioski były składane i to nieraz, natomiast 

one były blokowane przez to, że mieliśmy robić kanalizację. Aczkolwiek myślę, że Wójt mógłby się 

z nami podzielić, czy w końcu ta kanalizacja będzie realizowana? 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Prubant:  

- Proszę Państwa, ten wniosek jest do Wójta nie do Starosty dlatego myślę, że Pan Wójt uwzględni to 

we wnioskach, które mieszkańcy składają.   

Pan Tomasz Osiński Wójt Gminy: 

- Pan Starosta mówił o inwestycjach, to jest bardzo pocieszające, bo jest dużo zgłoszeń od 

mieszkańców w związku z rozbudową wiaduktu kolejowego w miejscowości Borowe. Największy 

ruch teraz odbywa się przez Bieżeń i przez Długi Kąt. Nie wiem, czy na tym objeździe zauważyliście 

panowie, na początku chyba zeszłego roku wyremontowany był mostek przy Borze Zapilskim,                   

a teraz załamuje się mostek nad rzeczką – tutaj przy Długim Kącie przy tzw. Oskach, czyli ten drugi 

pomiędzy zakrętem, a sklepem. On jest coraz niżej, ale to wynika chyba z przejazdu samochodów 

ciężarowych, które jeżdżą. Jeżeli byłaby możliwość poprawy, to taki wniosek w imieniu 

mieszkańców chciałbym złożyć. 

Chciałem dopytać, Pan Starosta mówił o chodniku na Pile Pierwszej na odcinku od przedszkola do 

góry, czyli w stronę Kulej, tak?   

Pan Henryk Kiepura Starosta Kłobucki: 

 - Tak. 

Pan Tomasz Osiński Wójt Gminy: 

- A czy planowane jest też w tym projekcie dalsza budowa chodnika od przedszkola do remizy, czyli 

do końca wsi?  

Pan Henryk Kiepura Starosta Kłobucki: 

- Jest jednolita dokumentacja i myślę, że jeżeli złoże wniosek to na całość.   

Pan Tomasz Osiński Wójt Gminy: 

- Bór Zapilski od kościoła przez Bór Zapilski po prawej stronie?  

Pan Henryk Kiepura Starosta Kłobucki: 

- Patrząc w kierunku Boru kościół za plecami, to po prawej.  

Pan Tomasz Osiński Wójt Gminy: 

- Pan Starosta powiedział, że jeżeli będzie dofinansowanie to będzie to realizowane. Rozumiem, że 

jeżeli takiego dofinansowania nie uda się pozyskać, to… 

Pan Henryk Kiepura Starosta Kłobucki: 

- To składamy do następnego, bo z własnych środków nie będzie nas stać.  

Pani Maria Polak Sołtys Wręczyca Wielka: 

- Chciałam zapytać do czyich kompetencji należy budowa chodnika na ulicy Śląskiej we Wręczycy 

Wielkiej? Mamy tylko chodnik do komisariatu policji, a dalej nie ma. Czy to leży w gestii Pana 

Starosty, czy Wójta?  

Pan Henryk Kiepura Starosta Kłobucki: 

- Ani w gestii Starosty, ani w gestii Wójta, to są drogi wojewódzkie, czyli należą do samorządu 

województwa śląskiego. My na podstawie umowy z Zarządem Dróg Wojewódzkich zarządzamy tymi 

drogami, czyli utrzymujemy je w stanie właściwym. Ta droga też jest na sporządzonej dokumentacji      

i tam jest uwzględniony chodnik, łącznie chyba ze ścieżką pieszo – rowerową po prawej stronie.  Ale 

tutaj decyzję podejmują Katowice, marszałek musi mieć pieniądze, żeby takie zadanie ogłosić.  
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Pan Andrzej Kucharczyk Dyrektor Zarządu Dróg w Kłobucku: 

- Jeżeli chodzi o przegląd dróg po okresie zimowym, będziemy prowadzić sprzątania na drogach 

powiatowych i wojewódzkich, to myślę, że w miesiącu kwietniu ten temat zrealizujemy.   

 

Więcej pytań nie było, zatem punkt został zamknięty.   

 

Ad.5. 

 

 Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w gminie Wręczyca Wielka za 2022 

rok 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poprosił o zabranie głosu Komendanta 

Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych we Wręczycy Wielkiej Pana Roberta Mańczyka.  

 

Pan Robert Mańczyk Komendanta Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych we Wręczycy 

Wielkiej: 

- Proszę Państwa z dniem  1 stycznia tego roku nie pełnię funkcji, w porozumieniu  ustawy                        

w ochronie przeciw pożarowej, nie pełnię funkcji Komendanta Gminnego, dlatego takiej informacji 

nie przygotowałem.  Natomiast jako Komendant Gminnego Związku OSP jestem gotowy na pytania 

od Państwa Radnych.  

Radny Pan Janusz Ogłaza: 

-   Ja chciałbym zapytać, bo nie do końca zrozumiałem, na czym polega różnica, przepraszam nie 

jestem strażakiem. Między jednym komendantem, a drugim, to jest tożsame stanowisko, czy? 

Pan Robert Mańczyk Komendanta Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych we Wręczycy 

Wielkiej: 

- Nie, w ramach ustawy o ochronie przeciw pożarowej miałem umowę zlecenie i wypełniałem 

obowiązki  wynikające z tej ustawy. Natomiast mówiąc o Komendancie Gminnym Związku OSP 

jestem wybierany i tylko i wyłącznie reprezentuję przed władzami związku OSP.  

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Ja bym chciał zapytać  tutaj o sytuację, która wystąpiła pomiędzy de facto Czarna Wsią,                            

a Grodziskiem. Mianowicie o przekazanie wozu Reno, które przyszło z PSP w Kłobucku. Jakie Pan 

ma informację na ten temat, jakby Pan mógł tutaj odpowiedzieć, jak zostanie wypełniona obietnica, 

którą jak pamiętam, jak następowaliśmy na kadencję, została wypowiedziana, że  każda jednostka 

KSRG będzie posiadała wóz.  

Pan Robert Mańczyk Komendanta Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych we Wręczycy 

Wielkiej: 

- Właśnie wczoraj mieliśmy Zarząd Gminny Związku OSP i sytuacja jest trochę skomplikowana, 

ponieważ na dzień dzisiejszy właścicielem tego samochodu jest OSP Czarna Wieś, a jak wiadomo 

jest to stowarzyszenie samorządne. Uchwała, która  była podjęta na walnym zebraniu w tej 

miejscowości, czyli w Czarnej Wsi, była trochę niefortunnie podjęta. Pan Wójt i ja i może jeszcze 

dwie osoby, namawiali członków stowarzyszenia w Czarnej Wsi, czyli wszystkich strażaków, aby 

podjęli właściwą uchwałę, zgodną z tym, co wcześniej było ustalone pomiędzy Panem Wójtem,                   

a komendantem powiatowym Straży Pożarnej i prezesem tej jednostki. Jednak poszło to trochę nie 

tak i w drodze kompromisu została podjęta w tej jednostce uchwała, że ten samochód będzie 

użyczony. Dlatego wczoraj po dyskusji zapadł taki jakby kompromis, ponieważ wiemy znamy 

stanowisko radnych, które zresztą jest właściwe, bo tak to powinno zostać załatwione, że ten 

samochód powinien być w momencie otrzymania przez OSP w Czarnej Wsi nowego samochodu 

przekazany do OSP Grodzisko.  W tej chwili nie ma innego wyjścia, OSP Czarna Wieś musi zwołać 

nadzwyczajne walne zebranie, aby zmienić uchwałę, bo nie możemy ich w żaden sposób zmusić 

inaczej, żeby ten samochód przekazali. Mają uchwałę podjętą, że mogą go wypożyczyć, a nie 

przekazać. Stanowisko wszystkich strażaków, którzy byli obecni wczoraj na zebraniu było 

jednoznaczne, że złamali tą umowę, która powinna być wiążąca. Dlatego wczoraj prezes OSP Czarna  
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Wieś zobowiązał się, że w terminie ustawowym zgodnie ze swoim statutem, zwołają nadzwyczajne 

zebranie swojej jednostki, które będzie obradowało tylko i wyłącznie w tym temacie.    

 Pan Tomasz Osiński Wójt Gminy: 

- To o czym powiedział Pan Komendant jest jak najbardziej zgodne z prawdą. Na wczorajszym 

spotkaniu złożyłem w związku z zaistniałą sytuacją – zrzekłem się  stanowiska prezesa gminnego. 

Niestety decyzją wszystkich strażaków, ta rezygnacja nie została przyjęta i dodatkowo                                 

w porozumieniu z nowym przewodniczącym rozmawialiśmy, że na najbliższą komisję w kwietniu 

zarząd stowarzyszenia  będzie proszony o złożenie wszelkich wyjaśnień w tej sprawie na komisjach 

połączonych.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Mam prośbę do przewodniczących Komisji Budżetowej i Komisji Polityki Społecznej, aby na 

najbliższą komisję zaprosić Zarząd OSP Czarna Wieś. Proszę Państwa, umowa była całkowicie inna 

dotycząca finansowania tych samochodów. Całkowicie inny tryb postępowania zrobiła jednostka                 

w Czarnej Wsi.  

 

Wiceprzewodniczący Pan Wiesław Żerdziński: 

- Pan pełni funkcję prezesa gminnego odnośnie straży pożarnej i teraz kto ma obowiązek złożenia 

sprawozdania przed radą z działalności za ubiegły rok.   

Pan Tomasz Osiński Wójt Gminy: 

- Zgodnie ze zmianami ustawowymi wynikającymi z konieczności przeprowadzenia konkursu, 

ponieważ komendant gminny został uznany w myśl przepisów jako pracownik samorządowy, musi 

spełniać pewne wymogi. Należałoby dokonać stworzenia nowego stanowiska i zatrudnienia osoby 

poprzez przeprowadzenie konkursu lub przekazać te obowiązki pracownikom, którzy są zatrudnieni             

i tak najprawdopodobniej nastąpi.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant ogłosił 10 minutową przerwę  

 

Pan Tomasz Osiński Wójt Gminy: 

-  Szanowna Rado, te materiały zostały przygotowane przedstawione na wszystkich zebraniach 

strażackich czy to przeze mnie, czy przez komendanta gminnego, czy przez innych przedstawicieli 

związku. Sytuacja trochę mnie zaskoczyła, bo jednak jest to sprawozdanie za weszły rok, kiedy Pan 

Komendant jeszcze funkcję komendanta pełnił, ale w  związku z tym, że te materiały muszę 

zgromadzić i przedstawić radzie, prosiłbym o przeniesienie tego punktu na kolejną sesję Rady 

Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Czyli wyłączenie tego punktu z dzisiejszego porządku obrad? 

Pan Tomasz Osiński Wójt Gminy: 

- Tak.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant spytał czy są jakieś inne propozycję, innych 

propozycji zmian nie było zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek 

Wójta o wycofanie z porządku obrad punktu 5 dotyczącego Informacji z działalności Ochotniczej 

Straży Pożarnej w gminie Wręczyca Wielka.  

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
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Głosowanie imienne nr 3 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                   

0 „wstrzymujących się”) przyjęła wniosek Wójta o wycofanie z porządku obrad punktu 5 

dotyczącego Informacji z działalności Ochotniczej Straży Pożarnej w gminie Wręczyca Wielka.  

 

Ad.6. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 

       

          Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant przedstawił informację na temat pism,                      

które wpłynęły do Rady Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy w okresie międzysesyjnym,                     

tj.  od  28 lutego 2022 roku do 30 marca 2023 roku: 
 

 Na początki  pragnę przypomnieć o skardze na Pani Dyrektor Przedszkola w Węglowicach, 

przekazanej zgodnie z właściwością przez Kuratorium Oświaty w Katowicach 26 marca 2023 r., 

ponieważ związku z tą skargą zostały do Rady Gminy złożone dodatkowe cztery pisma.  

 Pierwsze pismo z 06 marca 2023 r. od pracowników Przedszkola im. Marii Kownackiej                   

w Węglowicach. Pracownicy przedszkola, którzy zostali podpisani pod pismem stanowczo 

nie zgadzają się skargą na Panią Dyrektor Przedszkola w Węglowicach, wręcz są 

zbulwersowani i oburzeni złożonym pismem, ponieważ pismo to obraża dobre imię dyrekcji 

jak również pozostałych pracowników przedszkola.  

 Drugie pismo z 08 marca 2023 r. również od pracowników przedszkola im. Marii Kownackiej 

w Węglowicach. Z treści tego pisma wynika, że  Pani Dyrektor Przedszkola w Węglowicach 

zwołała zebranie całej kadry przedszkola. Zebranie to dotyczyło skargi na jej osobę. Od osób 

podpisanych dowiadujemy się, iż w ich ocenie -  Pani Dyrektor kolejny raz rozpoczęła 

mobbing wobec pracowników. 

 Trzecie pismo wpłynęło do Bura Rady 28 marca 2023 r.  Z pisma tego dowiadujemy się, że 

dalsza praca jednej z pracownic przedszkola jest dla niej niemożliwa ze względu na panująca 

atmosferę pomiędzy Dyrektor – Pracownik jak i Pracownik – Pracownik, gdyż pracownicy              

w zakresie swoich obowiązków mają obowiązek donoszenia na drugiego pracownika.  

 Czwarte pismo wpłynęło do Biura Rady 29 marca 2023 r. Z treści tego pisma dowiadujemy 

się, że w Placówce Przedszkola w Węglowicach panuje nieprzyjemna atmosfera, że osoba 

pisząca  jest m.in. zastraszana  i wyśmiewana przez Panią Dyrektor.  

(Osoby piszące nie wyrażają zgody na udostępnianie pisma osobą postronnym i innym 

osobom zainteresowanym sprawą).  

 

 03 marca 2023 roku do Biura Rady Gminy wpłynęła kolejna skarga, tym razem  na 

funkcjonowanie Przedszkola im. Marii Kownackiej w Węglowicach, które  w opinii skarżących 

nie zapewnia bezpieczeństwa dzieciom, a także na brak Współpracy Pani Dyrektor  z  Rodzicami           

i Radą Rodziców. 

 13 marca 2023 r. wpłynęło pismo, z którego dowiadujemy się, że podczas ogólnego zebrania 

rodziców w przedszkolu w Węglowcach, zostało odczytane pismo, przedstawiające  obszerną 

skargę na funkcjonowanie Przedszkola w Węglowicach. Do pisma tego zostały dołączone 

podpisy rodziców dzieci uczęszczających do Przedszkola im. Marii Kownackiej                              

w Węglowicach, które nie wiedziały oraz nie zgadzają się ze skargą wystosowaną do Urzędu 

Gminy z dnia 03 marca 2023 r.   

Obydwie skargi zostały skierowane do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i 

Petycji.  
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 Natomiast 09 marca 2023 roku wpłynęła skarga/ prośba o sprawdzenie placówki Szkolno - 

Przedszkolnej w Kalei. Z treści skargi wynika, iż dziecko uczęszczające to tej placówki skarży się 

na bule brzucha oraz mdłości. W związku z faktem, iż przedmiotowe pismo posiadało braki 

formalne, na podstawie art. 64 § 2 Ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeksu Postępowania 

Administracyjnego oraz § 6.2 Rozporządzenia Rady Ministrów  z dnia 8 stycznia 2002 r.                     

w sprawie organizacji przyjmowania i rozpatrywania skarg i wniosków, zwróciłem się do 

skarżącego  (poprzez skrzynkę elektroniczną) o usunięcie braków formalnych  poprzez 

uzupełnienie danych adresowych (nazwa ulicy, kod pocztowy i miejscowość). W związku                        

z nieusunięciem braków formalnych w skardze, skarga pozostaje bez rozpatrzenia.  

 

 06 marca 2023 r. do Biura Rady wpłynął wyrok w imieniu Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 14 

lutego 2023 r. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gliwicach po rozpoznaniu na rozprawie w 

dniu 14 lutego 2023 r. sprawy ze skargi Wojewody Śląskiego na uchwałę Rady Gminy Wręczyca 

Wielka z dnia 28 grudnia 2021 r. Nr XXXV/299/21 (35/299/21) w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Wręczyca Wielka oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków – uznał skargę organu nadzorczego za zasadną  i  stwierdził 

nieważność § 2 ust. 3 załącznika nr 2 do uchwały w zakresie wyrazu „sekretariat”, ponieważ Rada 

Gminy wskazując konkretne miejsce składania wniosków przez przewoźników, przekroczyła 

zakres udzielanego jej upoważnienia oraz wkroczyła w sferę uprawnień Wójta Gminy. Sąd 

stwierdził również nieważność  3 ust 3,4,5 i 7 załącznika nr 2 do uchwały oraz § 4 załącznika nr 

2 do uchwały.  

/W woli przypomnienia -  25 sierpnia 2022 r.  Wojewoda Śląski skierował skargę za 

pośrednictwem Rady Gminy Wręczyca Wielka do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego                     

w Gliwicach o stwierdzenie nieważności ww. uchwały   w określonych częściach/                    

 

 08 marca 2023 r. do Biura Rady Gminy zostało dostarczone sprawozdanie za 2022 rok z realizacji 

zadań z zakresu wspierania rodziny oraz Programu Wspierania Rodziny w Gminie Wręczyca 

Wielka na lata 2022 – 2024”. 

/To sprawozdanie zostało Państwu Radnym przesłane w materiałach na sesję, ponieważ to 

sprawozdanie jest jednym z punktów porządku obrad dzisiejszej sesji/.  

  

 13  marca 2023 roku do Biura Rady wpłynęło pismo z Komisariatu Policji we Wręczycy Wielkiej 

w związku z wystąpieniem Radnego Pana Artura Klorka podczas sesji Rady Gminy w dniu 28 

lutego 2023 r. Komendant Policji we Wręczycy Wielkiej kom. Arkadiusz Okoń poinformował, iż 

funkcjonariusz Wydziału Ruchu Drogowego Komendy Powiatowej Policji w Kłobucku wraz                 

z zarządcami dróg na terenie powiatu dokonali lustracji wskazanego przez Radnego skrzyżowania 

w miejscowości Hutka. Podczas tej czynności nie zostały ujawnione żadne nieprawidłowości                 

w zakresie infrastruktury drogowej. Nie mniej jednak, mając na uwadze poprawę bezpieczeństwa 

uczestników ruchu drogowego, wskazany Wydział wystąpił do zarządcy dróg z wnioskiem                        

o zastosowanie na skrzyżowaniu wskazanym przez Radnego Klorka dodatkowego oznakowania 

poziomego.  
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 Do wiadomości Rady Gminy 14 marca wpłynęła  odpowiedz na pismo z dnia 17 lutego 2023 r. 

dot. „utwardzenia drogi gminnej – ulica Tęczowa we Wręczycy Wielkiej lub naprawę jej 

nawierzchni”. Z informacji udzielonej przez Wójta wnioskodawcą wynika, iż z uwagi na stan 

techniczny ww. drogi tut. urząd podjął decyzję o jej przebudowie w ramach istniejącego już pasa 

drogowego. W dniu 28 lutego zostało złożone do Starostwa Powiatowego w Kłobucku zgłoszenie 

przebudowy drogi wraz z niezbędnymi dokumentami. Po zaakceptowaniu przez Starostwo 

zgłoszenia przebudowy tut. urząd będzie mógł przystąpić do dalszych etapów inwestycji.   

 

 15 marca 2023 r. do wiadomości Rady Gminy wpłynęło pismo Zarządu Banku Spółdzielczego w 

Kłobucku z deklaracją woli rozpoczęcia negocjacji w sprawie zakupu lub wynajmu lokalu 

użytkowego należącego do Gminy Wręczyca Wielka, położonego przy ul. Sienkiewicza. /Pismo to 

również trafiło do Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa oraz Referatu Inwestycji 

Gospodarki Przestrzennej i Gospodarki Nieruchomościami – na pewno referaty wystąpią                

z wnioskiem o zajęcie stanowiska przez komisję/.  

 

 23 marca 2023 r. Powiatowy Zarząd Dróg przysłał informacje dotyczącą robót remontowych i 

inwestycyjnych na drogach wojewódzkich i powiatowych                      w Gminie Wręczyca 

Wielka. Z informacji dowiadujemy się, iż w II kwartale 2023 roku będą wykonywane remonty 

cząstkowe, realizowane przez Powiatowy Zarząd Dróg w Kłobucku po okresie zimowym. 

/Informacja ta została Radnym przesłana w materiałach na sesję, ponieważ  ten temat stanowi 

jeden z punktów dzisiejszych obrad/. 

 

 27 marca 2023 r. do wiadomości Rady Gminy wpłynęła petycja o przystąpienie do Sojuszu 

Pokojowego i o potwierdzenie sprzeciwu na połączenie Polski  i Ukrainy w jedno państwo. /Treść 

tej petycji do wglądu w Biurze Rady Gminy/  

 

Ad. 7 

           Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    

          

           Na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy zostały złożone sprawozdania z pracy Komisji 

Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

1)  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Małgorzata Zatyka złożyła sprawozdanie z pracy 

Komisji w okresie międzysesyjnym ( posiedzenie odbyło się  w dniu 20 marca 2023 r.). 

 

Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie sprawozdanie, 

przedstawione przez Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.    

 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
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Głosowanie imienne nr 4 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy                 

w okresie międzysesyjnym. 

 

(sprawozdanie – załącznik nr 4 do protokołu) 

 

2)  Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Janusz Ogłaza złożył sprawozdanie z pracy Komisji 

Budżetowej i Komisji Polityki Społecznej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym                         

(na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 20 marca 2023 r.). 

 

Do sprawozdania z uwagą zwrócił się:  

 

 Pan Tomasz Osiński Wójt Gminy powiedział, że w tym sprawozdaniu jest informacja, że Pani 

Dyrektor złożyła wyjaśnienia dotyczące opłat za wynajem boiska w Truskolasach, wynajem jest tam 

darmowy. Pani dyrektor mówiła o konieczności poniesienia kosztów związanych z utrzymaniem 

infrastruktury sportowej.  

Radny Pan Janusz Ogłaza powiedział, że oczywiście zostanie to uwzględnione, poprawione.   

 

Więcej uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie sprawozdanie ze 

wspólnego posiedzenia Komisji Budżetowej i Komisji Polityki Społecznej, przedstawione przez 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej.       

  

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

 

Głosowanie imienne nr 5 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetowej i Komisji Polityki 

Społecznej  Rady Gminy  w okresie międzysesyjnym. 

 

(sprawozdanie – załącznik nr 5 do protokołu) 

 

 

3)  Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Jakub Winecki  złożył informację,  że 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady Gminy Wręczyca Wielka rozpoczęła swoje posiedzenie 21 

marca 2023 r. Komisja zapoznała się z dokumentacją odnośnie dwóch skarg na Panią Dyrektor 

Przedszkola im. Marii Kownackiej w Węglowicach. Z powodu konieczności uzupełnienia 

brakujących dokumentów w tejże sprawie Komisja została przerwana, wznowienie posiedzenia 

Komisji nastąpi w miesiącu kwietniu.   
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant powiedział, że w związku z tym, iż komisja nie 

zakończyła posiedzenia i nie zajęła żadnego stanowiska nie widzi konieczności przegłosowania tej 

informacji.  

 

Ad.8. 

 

          Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

 

         Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński przedstawił informację z działalności w okresie                         

od ostatniej sesji zwyczajnej, tj.  od 28 lutego 2023 r. do 30 marca 2023 r. 

 

Pytań do Pana Wójta w związku z przedstawioną informacją nie zgłoszono, wobec czego została 

przez Przewodniczącego Rady Gminy poddana pod głosowanie.  

 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 6 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,  0 „przeciw”,                            

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Informację Wójta Gminy z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

 (informacja – załącznik nr 6 do protokołu) 

 

Ad. 9. 

            

           Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie od ostatniej sesji 

 

 

           Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński przedstawił informację z realizacji uchwał i wniosków  za 

okres od  28 lutego 2023 r. do 30 marca 2023 r.  

 

Pytań do Pana Wójta w związku z przedstawioną informacją nie zgłoszono, wobec czego została 

przez Przewodniczącego Rady Gminy poddana pod głosowanie.  

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się - 0 

 

Głosowanie imienne nr 7  – załącznik nr 2 do protokołu 
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W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”, 0 „przeciw”,           

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Informację Wójta Gminy z realizacji uchwał i wniosków                      

w okresie międzysesyjnym. 

 

(informacja – załącznik nr 7 do protokołu) 

 

Ad.  10 

 

Wnioski 

 

 Radny Pan Jakub Winecki powiedział, że chodzi o łatanie dziur. Najwięcej zgłoszeń na ten 

moment ma z Pierzchna, mieszkańcy poinformowali go o kilku przebitych oponach                              

w samochodach, także sprawa jest dosyć pilna.  

Drugi wniosek/ petycja, dotyczy dróg szutrowych – droga Spacerowa, Zielona w Grodzisku.  

Trzeci wniosek dotyczy naprawy placu zabaw w Grodzisku, chodzi o ten przy szkole.  

Następnie poprosił o informację, kiedy takie naprawy będą ruszały? kiedy będą przeglądy? jak to 

wygląda?  

 Radny Pan Artur Klorek powiedział, że chciał osobiście podziękować Panu Komendantowi 

Policji, że tak szybko zadziałał i oznakowanie poziome na skrzyżowaniu w Hutce  w najbliższym 

czasie się znajdzie. Dodał, że na pewno będzie teraz bezpieczniej.  

 

 Mieszkaniec Gminy Pan Ryszard Wytrych powiedział, że reprezentuje społeczność 

Pierzchno, które zabiega o sprawy bezpieczeństwo na tej drodze. Dołącza się do  wniosku 

wcześniejszego, natomiast chciałby ten wniosek doprecyzować, jakie są ich oczekiwania. 

Mianowice chodzi o sprawę bezpieczeństwa, ponieważ Pierzchno stało się trasą tranzytową, 

pomiędzy Gminą Wręczyca Wielka, a północo-wschodnią Częstochową. W momencie kiedy 

powstał węzeł ruch jest dużo większy i kierowcy przekraczają dopuszczalną prędkość. Wcześniej 

składali wnioski o progi zwalniające, ale dostali odpowiedz z gminy, że one nie rozwiążą problemu, 

ponieważ jest bardzo cienka nawierzchnia drogi i ona nie utrzyma progów zwalniających. Dlatego 

wycofali się z tego i poprosili o przedstawienie rzeczowe i perspektywiczne jak ten problem 

bezpieczeństwa rozwiązać. W związku z tym powstał temat chodnika rowerowo-pieszego, 

ponieważ uważają, że to by rozwiązało problem bezpieczeństwa. Po czym złożył wniosek do Pana 

Wójta, aby społeczność została poinformowana, że ten problem jest widziany i że on będzie w 

takiej perspektywie rozwiązany.  

 

 Mieszkanka Gminy Pani Alicja Kokot powiedziała, że ma problem prywatny, ponieważ od maja 

2022 roku skała o transport Piotrusia Klecha, który ma spektrum autyzmu do przedszkola PCK, 

które jest przedszkolem specjalnym. Tego transportu nie otrzymała, cały czas dostaje odpowiedzi 

odmowne. Spytała czy Pan Wójt w ogóle wie o czymś takim, że Piotruś nie dostaje tego 

transportu?, ponieważ dowiedziała się, że tymi sprawami zajmuje się Pan Wąsiński, a pisma są 

podpisywane przez Wójta.  Chciałaby wiedzieć, gdzie ona może się odwołać, gdyż w decyzjach 

odmownych nie ma takiej informacji.  
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 Mieszkaniec Gminy Pan Mateusz Pisula powiedział, że jest przedstawicielem bloku we Wręczycy 

Małej przy ulicy Kopalnianej. Przyszli tutaj w sprawie wykupu mieszkań  w tym, otóż bloku. 

Chcieliby się dowiedzieć, jaka jest cena wykupu tych mieszkań? Chcieliby się dowiedzieć, co jest 

drogą dojazdową, przy tym bloku? Sąsiadki składały zapytania do gminy i otrzymywały 

informację, że w tej sprawie nie będzie nic robione. Dlatego chciałby się dzisiaj dowiedzieć, jak ta 

sprawa wygląda?  

 

Drugi pytanie/wniosek odnośnie remontu dachu i elewacji budynku. Dodał, że mają zrobioną 

dokumentację, jak ten blok wygląda, ponieważ  jest straszne zaniedbany. Chcieliby się dowiedzieć 

co z tym będzie dalej robione?  

 

Trzeci pytanie/wniosek o modernizację kanalizacji wraz z pionami wodnymi. Mają przy bloku 

szambo, mieli deklarację, że będzie z tym coś robione, a nie jest robione nic. Chcieliby uzyskać 

odpowiedz w tym temacie.  

 

Czwarty pytanie/wniosek odnośnie placu przed blokiem, czyli ogródki i garaże. Miały być robione 

tego pomiary, wraz z wykupem mieszkań miały przynależeć do danych mieszkań, jakieś dane 

połacie terenu. Nic z tym nie było robione i dalej nic nie widomo w tym temacie.  

 

 Piąte pytanie/wniosek odnośnie komina, ponieważ komin jest zbyt niski i cała sadza leci na dach,  

okna ścieka wręcz po ścianie. Dlatego chcieliby o tym temacie porozmawiać.  

 

Szóste pytanie/wniosek odnośnie parkingu, który zajmuje Pana Jan  Czerwiński. Do kogo to 

wszystko przynależy, wraz z drogą? 

 

Siódme pytanie/wniosek odnośnie drogi dojazdowej do bloku. Z tego co wiedzą, to zakręt, na 

którym przebiega kolejka po kopalni należy do Pana Czerwińskiego. Z tego powodu teoretycznie 

nie mogą założyć wspólnoty mieszkaniowej. Spytał czy ktoś w tej sprawie podjął jakieś działania   

i na jakim etapie to wszystko jest?   

 

 Pani Maria Polak Sołtys Wręczyca Wielka powiedziała, że chciała złożyć wniosek wykonanie 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej na budowę oświetlenia ulicznego ulicy Malinowej we 

Wręczycy Wielkiej.  

 

 Wiceprzewodniczący Pan Krzysztof Ocimek powiedział, że ma wniosek/ prośbę    o naprawę 

uszkodzonego znaku drogowego na ulicy Sportowej.  

 

 Wiceprzewodniczący Pan Wiesław Żerdziński powiedział, że prosiłby o przycięcie lub wycięcie 

drzewa rosnącego w pasie drogi gminnej tzn. na ulicy Spokojnej w Kulejach. 

 

Drugi wniosek odnośnie skrzyżowania ulicy Szkolnej, to jest droga powiatowa i ulicy 

Kościelnej, to jest droga gminna w Kulejach. Tam jest przejście dla pieszych i to przejście jest 

używane jako wyjazd z parkingu. Mieszkańcy proszą, aby tam postawić słupki, albo coś w tym 

rodzaju, aby zablokować takie sytuację.  
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 Mieszkaniec Gminy Pan Mateusz Pisula powiedział, że otrzymali pisma, z których dowiedzieli 

się, że będzie podnoszony czynsz. Dlatego chcieliby się dowiedzieć,  z jakiego powodu czynsz 

jest podnoszony? Czy z tych pieniędzy będą robione modernizację tego obiektu?    

 

o Pani Aleksandra Cieślak – Fornal Adwokat Gminy Wręczyca Wielka  udzieliła 

odpowiedzi, że przy zawiadamianiu mieszkańców o zmianie stawki czynszu, informują 

również o tym, że każdy mieszkaniec ma możliwość przyjścia do urzędu  i uzyskania 

wyjaśnień co wpływa na wysokość czynszu. Uważa, że taki wniosek nie powinien być 

złożona na Sesji Rady Gminy, dlatego, że mieszkańcy zostali zawiadomieni o tym,  w 

jaki sposób mogą takie wyjaśnienia uzyskać, ponieważ  wynika to wprost z ustawy i 

mieszkańcy mają do tego wgląd.    

 

Więcej wniosków nie było, zatem punkt został  zamknięty.   

 

 

Ad.11. 

 

Przyjęcie Informacji Wójta Gminy Wręczyca Wielka z działalności organizacji pozarządowych 

korzystających z rozstrzygnięć konkursowych w ramach kultury, kultury fizycznej, sztuki 

oraz ochrony dóbr dziedzictwa narodowego w gminie Wręczyca wielka za 2022 rok.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant oznajmił, iż Informacja będąca przedmiotem 

niniejszego punktu, było szczegółowo omawiane na posiedzeniu Komisji.  

 

Następnie zwrócił się do Radnych o ewentualne pytania do Informacji. 

 

Pytań do Informacji nie zgłoszono, wobec czego Informacja zostało poddane pod głosowanie.   

 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 8 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                   

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Informację Wójta Gminy Wręczyca Wielka z działalności 

organizacji pozarządowych korzystających z rozstrzygnięć konkursowych w ramach 

kultury, kultury fizycznej, sztuki oraz ochrony dóbr dziedzictwa narodowego w gminie 

Wręczyca wielka za 2022 rok.  

 

 

(Informacja  – załącznik do protokołu) 
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Ad.12. 

 

Przyjęcie Sprawozdania Wójta Gminy z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz 

Programu Wspierania Rodziny w Gminie Wręczyca Wielka na lata 2022 – 2024 za 2022 rok.   

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant oznajmił, iż Sprawozdanie będąca przedmiotem 

niniejszego punktu, było szczegółowo omawiane na posiedzeniu Komisji.  

 

Następnie zwrócił się do Radnych o ewentualne pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono, wobec czego Sprawozdanie zostało poddane pod głosowanie.   

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 9 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                    

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdania Wójta Gminy z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny oraz Programu Wspierania Rodziny w Gminie Wręczyca Wielka na lata 

2022 – 2024 za 2022 rok.   

 

(Sprawozdanie  – załącznik do protokołu) 

 

Ad. 13.  

 

Podjęcie uchwał w sprawach różnych:  

 

Głosowanie przeprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek zwracając się 

do Rady Gminy o ewentualne pytania do poszczególnych projektów uchwał.  

 

1)  w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności  zwierząt  na terenie Gminy Wręczyca Wielka  w 2023 

roku.   

 

Pytań  nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych  

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0  

 

Głosowanie imienne nr 10 – załącznik nr 2 do protokołu  
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W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                          

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”) podjęła Uchwałę Nr L/394/23 w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Wręczyca Wielka w 2023 roku.  

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

2)  w sprawie określenia górnych s tawek opłat  ponoszonych p rzez właścicieli  

nieruchomości  za usługi  w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni  ścieków i  t ransportu 

nieczystości  ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych z terenu Gminy 

Wręczyca Wielka.  

 

 

Pytań  nie zgłoszono. 

 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych  

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0  

 

Głosowanie imienne nr 11 – załącznik nr 2 do protokołu  

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,  0 „przeciw”,                 

0 „wstrzymujących”) podjęła Uchwałę Nr L/395/23 w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i 

transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych z terenu Gminy 

Wręczyca Wielka. 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

3)  w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/352/22  Rady Gminy Wręczyca Wielka z 

dnia 27 września 2022 r.  w sprawie przyjęcia od Województwa Śląskiego 

zadania pn.  „Zarządzanie przystankami komunikacyjnymi zlokal izowanymi w 

ciągu dróg wojewódzkich w granicach administ racyjnych Gminy Wręczyca 

Wielka”.   

 

Pytań  nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych  

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0  

 

Głosowanie imienne nr 12 – załącznik nr 2 do protokołu  
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W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,  0 „przeciw”,                 

0 „wstrzymujących”) podjęła Uchwałę Nr L/396/23 w sprawie zmiany uchwały                          

Nr XLII/352/22  Rady Gminy Wręczyca Wielka z dnia 27 września 2022 r. w sprawie przyjęcia 

od Województwa Śląskiego zadania pn. „Zarządzanie przystankami komunikacyjnymi 

zlokalizowanymi w ciągu dróg wojewódzkich w granicach administracyjnych Gminy Wręczyca 

Wielka”.  

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

4)  w sprawie wyodrębnienia w  budżecie gminy na 2024 rok środków  

s tanowiących fundusz sołecki  

Głos zabrali: 

Radny Artur Klorek: 

- Na komisjach została uchwał przyjęta, żeby nie wyodrębniać. Dlatego myślę, że się nic nie zmieniło 

panowie radni przez te dwa tygodnie. Zostało przyjęte, że fundusz zostaje i będzie na następny rok. 

Ja jestem, byłem i będę orędownikiem funduszu sołeckiego, ponieważ jest to jedyna możliwość 

wzbogacenia naszych miejscowości i dania ludziom pieniędzy, żeby zadysponowali i kupili różne 

rzeczy, które ich zdaniem są przydatne w naszych miejscowościach. Ja wiem, że teraz trochę czasu 

zajmę… Panie Przewodniczący, przedtem było trochę mniej, teraz troszeczkę powiem…, ponieważ 

było to dyskutowane i mam nadzieję, że nic się nie zmieniło. Mam taką sprawę, ponieważ z tych 

pieniędzy są kupowane różne rzeczy do OSP –  wyposażamy nasze Straże Pożarne. Wiem, że Pan był 

ostatnio na szkoleniu  i miał tą przyjemność w maskach brać udział, w tych zadymionych budynkach 

szkolenie przechodzić. Tam powstała taka sytuacja, że musi być dwóch strażaków, nikogo samego 

nie puszczą  do zadymionego budynku, mało tego jest określony czas, w jakim mają pracować 

i muszą wyjść z tego budynku, ponieważ się czas kończy. Nasza straż ma tylko dwa takie aparaty 

tlenowe i z tego funduszu sołeckiego kupują dwa następne. Byłaby taka sytuacja, że wchodzą do 

budynku, gdzie nie daj Boże znalazła by się osoba nieprzytomna i oni będą musieli wyjść z tego 

budynku, bo nie będzie kogoś, kto ich zastąpi. Te pieniądze są m.in. po to, żeby polepszyć warunku 

naszej straży. Pan Wójt był na zebraniu walnym i są potrzeby ogromne. Wiadomo, że nie wszystko 

jest w stanie gmina  „zafundować”, a to jest jednak pieniądz, że strażacy mogą sobie sami wybrać, co 

chcą za to kupić. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek: 

- Panie Radny ja uważam, że rozmowa na ten temat była na komisjach i każdy wie jak ma głosować. 

Radny Artur Klorek: 

- Czyli rozumiem, że nic się nie zmieniło i będzie Pan głosować tak jak dwa tygodnie temu. 

Radna Urszula Zomefeld: 

- Jeżeli mogłabym prosić, ponieważ ten punkt nazywa się w sprawie wyodrębnienia                          

w budżecie gminy na 2024 rok środków stanowiących fundusz sołecki. Natomiast sama uchwał 

brzmi troszkę inaczej czy ja mogę prosić o przeczytanie tego początku uchwały. Dziękuję. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek odczytał projekt uchwały. 

Radna Urszula Zomefeld: 

- Czyli jeżeli zagłosujemy „przeciw”, to fundusz sołecki nadal będzie istniał. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek: 

- Tak. 

Radna Urszula Zomefeld: 

- Natomiast, jeżeli zagłosujemy „za”, to tego funduszu sołeckiego w przyszłym roku nie będzie. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek: 

- Tak. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 

Za – 7 

Przeciw – 3 

Wstrzymujących się – 1 

 

Głosowanie imienne nr 13 – załącznik nr 2 do protokołu  

 W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka (7 „za”, 3 „przeciw”, 

1 „wstrzymujący”) podjęła Uchwałę Nr L/397/23 w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy 

na 2024 rok środków    stanowiących fundusz sołecki  

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

5)  w sprawie korekty Uchwały Nr XLIX/391/23 Rady Gminy Wręczyca Wielka 

z 28 lutego 2023 r .  w sprawie udzielenia pomocy f inansowej  dla Powiatu 

Kłobuckiego.  

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 14 – załącznik nr 2 do protokołu  

 W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                   

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący”) podjęła Uchwałę Nr L/398/23 w sprawie korekty Uchwały Nr 

XLIX/391/23 Rady Gminy Wręczyca Wielka z 28 lutego 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kłobuckiego. 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
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6)  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023  rok 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 15 – załącznik nr 2 do protokołu  

 W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”, 

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący”) podjęła Uchwałę Nr L/399/23 w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2023 rok 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

7)  w sprawie zmiany  Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka  

na lata 2023 –  2029 

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 16 – załącznik nr 2 do protokołu  

 

 W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,  

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący”) podjęła Uchwałę Nr L/400/23 w sprawie zmiany  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2023 – 2029 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

Po wyczerpaniu bloku uchwał Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. W czasie przerwy Pan 

Starosta, Pani Wicestarosta, Radna Powiatowa Pani Justyna Strzelczyk, Komendant Policji we 

Wręczycy Wielkiej opuścili sesję Rady Gminy.  
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Ad. 14.  

 

Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poprosił Pan Tomasz Osiński Wójt Gminy 

o udzielenie odpowiedzi na wnioski. Pan Tomasz Osiński Wójt Gminy odpowiedział na 

pytania/wnioski z punktu 10.  

Odpowiedzi na wnioski/pytania Radnego Pana Jakuba Wineckiego. 

 Odnośnie ulic w Grodzisku – zostały  zgłoszone remonty  dróg do starostwa   z nawierzchni 

kamiennej.  

 Odnośnie placu zabaw w Grodzisku – tak jak co roku w okolicach kwietnia robione są 

przeglądy placów zabaw. Myśli, że w okresie przed wakacyjnym będą przystępować do 

remontów i napraw, tak, aby na wakacje te urządzenia były sprawne.  

 Odnośnie łatania dziur – gmina jest po przetargu, mają wyłonionego wykonawcę                         

i w niedługim czasie będą przystępować do łatania dziur.   

 

o Wójt Gminy Tomasz Osiński dołączył się do podziękowania złożonego przez Radnego Artura 

Klorka, po czym dodał, że może uda się przywrócić wniosek Radnego Roberta Brosia o organizację 

ruchu na ulicy  Szkolnej oraz  odpowiednio zabezpieczyć skrzyżowanie na ulicy Szkolnej i 3 Maja w 

Truskolasach. Uważa, że największym problemem jest skrzyżowanie dróg wojewódzkich we 

Wręczycy Wielkiej, ponieważ na tym skrzyżowaniu coraz częściej dochodzi do wypadków.  

Sygnalizują osoby, które uczestniczyły w tych wypadkach, że jest problem ze sygnalizacją świetlną 

na tym skrzyżowaniu.  Dlatego uważa, że te wnioski powinny zostać powielone i może uda się 

doprowadzić do weryfikacji, czy te urządzenia działają prawidłowo.   

 

Odpowiedz na wniosek/pytanie  Mieszkańca Gminy Pana Ryszarda Wytrycha. 

 Odnoście chodnika rowerowo – pieszego w Pierzchnie -  nie będzie składał deklaracji, bo te 

deklaracje byłyby nieprawdziwe na dzień dzisiejszy. Dodał, jeżeli chodzi o gminę Wręczyca 

Wielka jest kilka miejscowości, w których chodnika i ścieżki rowerowej  nie ma, a są to też 

drogi przejazdowe. Gmina stara się uzyskiwać środki na  budowę chodników, przy czym 

największe koszty pochłania oświata i utrzymanie dróg oraz budowa oświetlenia. 

Podsumowując powiedział, że traktuje to jako wniosek do budżetu na przyszły rok.  

Wójt Gminy Tomasz Osiński poprosił Dyrektora ZOPO o udzielenie odpowiedzi na wniosek/pytanie 

Pani Alicji Kokot. 

 

 Odnośnie zapewnienia transportu dziecku niepełnosprawnemu -  Pan Mateusz Wąsiński 

Dyrektor ZOPO wyjaśnił, że zgodnie z art. 32, ust. 6 ustawy o prawie oświatowym – 

obowiązkiem gminy jest zapewnienie niepełnosprawnym dzieciom pięcio i sześcioletnim  

bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do najbliższego przedszkola, oddziału 

przedszkolne w szkole podstawowej, innej formy wychowania przedszkolnego. Czyli 

pięcioletnie i sześcioletnie dzieci do najbliższego przedszkola, tak mówi przepis. Kwestia 

tego najbliższego przedszkola jest już przedmiotem dyskusji i różnych interpretacji od kilku 

lat. Jak łatwo się domyśleć, jest  to spraw dość trudna dla gminy jak i dla osób, które zajmują 

się obsługą dowozów, jak również dla rodziców. Najbliższe przedszkole zgodnie z wyrokami 

sądu, o czym informował Panią Kokot, należy rozumieć taką jednostkę systemu oświaty, 

która jest w stanie zapewnić  realizację zaleceń wynikających z orzeczenia o potrzebie  
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kształcenia specjalnego. Po konsultacji orzeczenia złożonego przez Panią Kokot,                            

w porozumieniu z dyrektorem najbliższego przedszkola, w tym wypadku przedszkola                      

z oddziałem integracyjnym we Wręczycy Wielkiej. Zweryfikował możliwość realizacji 

orzeczenia w tym przedszkolu. Pani dyrektor potwierdziła, że to orzeczenie, które Pani Kokot 

załączyła  do wniosku, może być zrealizowane w przedszkolu im. Małego Księcia we 

Wręczycy Wielkiej. Dlatego, też Pani Kokot otrzymała informację odmowną, jeżeli chodzi                    

o dowóz.  

Pani Alicji Kokot dodała, że Pani Dyrektor we Wręczycy Wielkiej nie złożyła tego pisemnie, 

to była tylko rozmowa ustna, więc poprosiła Panią Dyrektor o taką informację pisemnie – czy 

jest w sanie zrealizować te punkty, które są w orzeczeniu.  

Pan Mateusz Wąsiński Dyrektor ZOPO powiedział, że Piotr Klecha uczęszczał wcześniej do  

przedszkola z oddziałem integracyjnym we Wręczycy Wielkiej.  

Pani Alicji Kokot powiedziała, że Piotr Klecha nie uczęszczał do tego przedszkola, bo zostało 

zrobione nadużycie, bo dostał przedszkole w Grodzisku, gdzie nie miał w ogóle opieki. To 

należy do przedszkola we Wręczycy Wielkiej, ale był w Grodzisku.   

Pan Mateusz Wąsiński Dyrektor ZOPO powiedział, że oddział w Grodzisku należy do 

przedszkola we Wręczycy Wielkiej. Pani Dyrektor informowała, że zgodnie ze złożonym 

orzeczeniem przygotowywała zajęcia dla Piotrka na rok szkolny 2021/2022. 
 

Następnie udzielił odpowiedzi odnośnie pism, które zostały kierowane do Pani Kokot- 

powiedział, że pod tymi pismami może podpisywać się on jako Dyrektor ZOPO, jak również 

Wójt. Z punktu widzenia regulaminu gminy nie ma innej możliwości.     

Pani Alicji Kokot powiedziała, że Przedszkole we Wręczycy Wielkiej jest bardzo piękne, ale 

nie ma kadry i nie spełnia zadań przedszkola specjalnego, a dziecko potrzebuje przedszkola 

specjalnego. Dlatego upiera się, aby pozostał w tym przedszkolu, gdzie uczęszcza obecnie               

i prosi o zapewnienie transportu.  Spytała, gdzie ona może się odwołać? Czy tylko do sądu? 

Przewodniczący Rady Pan Marek Prubnat poprosił Panią Adwokat o wypowiedz   w tym 

temacie 

Pani Aleksandra Cieślak – Fornal Adwokat Gminy Wręczyca Wielka  powiedziała, że temat 

nie jest na sesję. Nie jest w stanie w tym momencie udzielić odpowiedzi, udzieli jej w formie 

pisemnej po Sesji Rady Gminy, po zapoznaniu się z dokumentacją.    

Odpowiedzi na wnioski/pytania Mieszkańca Gminy Pana Mateusza Pisula 

 Odnośnie parkingu, do kogo to przynależy, wraz z drogą - mniej więcej dwa lata temu, 

radni poprosili o przygotowanie materiałów związanych z kosztami utrzymania mienia 

komunalnego gminy. Okazało się, że dwa budynki, które posiada gmina generują rok w rok 

koszty i straty. Przystąpili wtedy do procedury wydzielania działki, która oprócz budynku 

mieszkalnego stanowi własność gminy i okazało się, że gmina nie ma prawa dysponować 

częścią drogi należącą do prywatnego właściciela, która przebiega na ciągu komunikacyjnym 

i rozdziela dokładnie  drogę dojazdową. Pozostała część drogi i parking, z którego korzysta 

osoba wspomniana przez Pana Mateusza we wniosku jest własnością tej osoby, czyli osoby 

fizycznej. Podjęli kilka spotkań i  rozmów w obecności mecenasów i przez okres dwóch lat 

nie doszli do porozumienia. W związku z tym wszczęli procedurę wywłaszczenia tej drogi               

i taka procedura została wprowadzona. Po wprowadzeniu tej procedury właściciel zgłosił się 

do nas i zaproponował pewnego rodzaju ugodę. Na ten moment sprawdza możliwości prawne 

zniesienia pewnych obciążeń, które są nałożone na jego własność, jeżeli tego dokona i taką  
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zgodę dostanie, to wtedy gmina to przejmie i uzyska prawo dojazdu do budynku. Tym samym 

spełni ostatni warunek dotyczący zapewnienia dojazdu. 

 Odnośnie wykupu mieszkań – Decyzją Rady Gminy w sprawie udzielenia bonifikat już 

działa, ale proceduralne sprawy wymuszają jej zmianę lub aktualizację.  

 Odnośnie podwyżki czynszu i czy z tych pieniędzy będzie robiona modernizacja 

budynku – Wzrósł czynszu na mieszkanie z 230 na 530 przy metrażu 44 m
2
, oczywiście 

czynsz uzależniony jest od metrażu. Łącznie czynsz miesięczny, który był  wystawiona za ten 

budynek, to była kwota 3748 zł. Czyli łącznie powinno dać to kwotę 44 900 zł. Przy czym 

zadłużenie na mieszkaniach, którego nie są w stanie na ten moment ściągnąć , to jest  21 900  

zł za cały rok. Co pozostawia kwotę 23 000 zł, a gmina zużywa na ten budynek 71 ton opału 

 po 2 000 zł, który był kupiony, to jest kwota 142 000 zł. Więc odpowiedz na pytanie, czy 

gmina jest w stanie cokolwiek wyremontować  brzmi – nie.  

 Odnośnie kanalizacji -   Gmina wywozi nieczystości  i to gmina opłaca, więc jest to pytanie 

nie związane z opłatami ponoszonymi przez mieszkańców.  

 

Odpowiedz na wniosek  Pani Marii Polak  

 

 Odnośnie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na budowę oświetlenia ulicznego 

ulicy Malinowej we Wręczycy Wielkiej – jest to koszt inwestycyjny, więc będzie musiał uzyskać 

odpowiedz Rady Gminy. Natomiast uważa, że dużo lepszym rozwiązaniem jest wykonanie 

programu funkcjonalno – użytkowego, który ma dużo dłuższy czas funkcjonowania. Nie pozbawia 

gminę możliwości realizacji tej inwestycji w momencie, kiedy takie możliwości i środki 

finansowej będą.  

 

Odpowiedz na wniosek  Wiceprzewodniczącego Pana Krzysztofa Ocimka 

 

 Odnośnie uszkodzonego znaku drogowego na ulicy Sportowej – są po przetargach i myśli, że 

niedługo uda się to naprawić.  

Odpowiedz na wnioski  Wiceprzewodniczącego Pana Wiesława Żerdzińskiego 

 

 Odnośnie wycięcia drzewa rosnącego w pasie drogi gminnej tzn. na ulicy Spokojnej w 

Kulejach -  z tego co wie sprawa jest zgłoszona i inspektor był na miejscu, tylko należy ustalić 

rzeczywiste położenie drzewa, czy jest to w pasie drogowym gminy, czy jest to na prywatnym 

gruncie. Jeżeli nie będzie przeciwwskazań, to zostanie to drzewo usunięte.  

 Odnośnie skrzyżowania ulicy Szkolnej i ulicy Kościelnej – sprawa wymaga zbadania i 

rozeznania, co do własności oraz uzgodnienia z policją zakresu możliwości wykonania takiego 

ograniczenia. Myśli, że na następnej sesji udzieli konkretnej odpowiedzi.  Następnie poprosił o 

upewnienie się Wiceprzewodniczącego Wiesława Żerdzińskiego czy jest to wola większości 

mieszkańców.  

 

Odpowiedzi na wnioski punktu 10 zostały udzielone. 
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Głos zabrał Radny Pan Janusz Ogłaza mówiąc, chciałby zwrócić uwagę na pewną rzecz, ponieważ 

uważa, że  należy się tym tematem zająć na posiedzeniu komisji. Chodzi konkretnie o uchwałę                  

w sprawie zniżek na zakup mieszkania,  ponieważ mieszkańcy ulicy Kopalnianej mogą czuć się 

pokrzywdzeni. Założeniem tej uchwały było, aby zniżki z czasem były coraz mniejsze, żeby zachęcić 

mieszkańców do wykupienia tych mieszkań. Natomiast tutaj, w tym momencie mieszkańcy zostali 

postawieni przed faktem, że nawet jeżeli chcą je wykupić, to nie mogą, bo gmina nie ma 

uregulowanej sprawy z drogą. Czas biegnie i nie widomo jak długo sprawa przejęcia drogi będzie się 

przeciągać.  Uważa, że rada będzie musiała się zastanowić nad zweryfikowaniem tej uchwały.  

 

Punkt został zamknięty  

 

 

Ad. 15. 

 

            Zamknięcie obrad L sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

                                                                                                             

            W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący o godz. 15.36 dokonał 

zamknięcia L sesji zwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka, dziękując wszystkim obecnym                         

za przybycie.  

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

 

                                                                             Przewodniczący Rady Gminy                                              

                                                                                        Marek Prubant 

 

 

Protokołowała:                                                                         

 

Ilona Paruzel                                                                                      

 

 


